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Bezpieczniej przy „Siódemce”
Publikowane od
02.06.2016 00:00:00
Publikowane do
02.07.2016 00:00:00

https://www.mlawa.pl/sites/default/files/field_image/DSC_0094_0.JPG


„I dorośli, i uczniowie mogą bezpieczniej i bezkolizyjnie dojeżdżać do szkoły, czy
poruszać się pieszo” – napisała w listach do burmistrza Mławy Sławomira
Kowalewskiego i przewodniczącego rady miasta Leszka Ośliźloka, przewodnicząca
Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 7 w Mławie Monika Bieranowska.
Dziękowała w nich za modernizację ulicy Sportowej.

Przypomnijmy, że na odcinku ul. Sportowej wzdłuż ogrodzenia Szkoły Podstawowej
nr 7, w maju została położona nowa nawierzchnia asfaltowa. Masą bitumiczną
pokryto też jej „najmłodszy”, bo powstały w zeszłym roku, fragment łącznika ulic
Mariackiej i Ordona. Kolejnym etapem tej wartej 200 000 zł inwestycji będzie
budowa oświetlenia.

Wykonane i planowane prace doceniają mieszkańcy, a zwłaszcza rodzice uczących
się w „Siódemce” – największej  podstawówce w Mławie – dzieci. Działająca przy niej
rada rodziców wystosowała do Burmistrza Miasta Mława Sławomira Kowalewskiego i
Przewodniczącego Rady Miasta Mława Leszka Ośliźloka listy, w których dziękowała
za realizowaną inwestycję.

„Jej udrożnienie [ul. Sportowej – KN] poprzez połączenie z ulicą Mariacką,
poszerzenie oraz nowa nawierzchnia i chodniki stworzyły nową jakość przed naszą
placówką. I dorośli, i uczniowie mogą bezpieczniej i bezkolizyjnie dojeżdżać do
szkoły, czy poruszać się pieszo. Wiemy, że w najbliższym czasie będą pomalowane i
ustawione odpowiednie znaki drogowe, zostanie wykonane oświetlenie. Dziękujemy
za te działania. Jest to efektem […] ogromnej troski o bezpieczeństwo dzieci, ale
również o szeroko pojęte bezpieczeństwo w naszym mieście” – czytamy w listach.
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